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Vragen:
1. Welke stakeholders worden benaderd? Is Die Goude ook in beeld 

bijvoorbeeld?

2. Hoe bereiken we nu eens een keer niet alleen de usual suspects als 
stakeholder, maar (ook) de gewone Gouwenaar? (Zodat iedereen 
betrokken is bij ons feest in 2022)

3. Wanneer komt het nieuwe plan naar de raad ter besluitvorming? Voor 
of na de verkiezingen in maart 2022?

4. Hoe past het plan in de viering van Gouda 750 jaar in 2022? Is het 
tijdpad in dat licht bezien te krap, te ruim, precies goed? Wat zijn de 
risico’s rond onze viering 750 jaar stadsrechten in 2022?

Antwoorden:
1. Er is een breed speelveld in het proces die op verschillende wijzen en 

momenten betrokken worden. Momenteel wordt een participatieplan 
gemaakt waarin de stakeholders afzonderlijk worden behandeld. De 
stakeholders die hierin in ieder geval worden opgenomen zijn als volgt:
Speelveld
- Inwoners
- Horeca
- Warenmarkt
- VVV
- Gouda 750
- Evenementen
- Bezoeker

Daarnaast is er een projectstructuur met een strategisch kernteam en een 
klankbordgroep. Historische Vereniging Die Goude maakt deel uit van de 
klankbordgroep en is daarmee onderdeel van de projectstructuur. 

2. Door inwoners en bedrijven en instellingen aan de voorkant uit te 
nodigen om deel te nemen aan het proces. Deze partijen krijgen een 
consultatieve rol in het proces. We halen aan het begin van het proces 
ideeën en informatie op ten behoeve van de conceptontwikkeling en 
het duiden van de publieke waarde van het stadhuis.



3. Het plan wordt ter besluitvorming in de raad ingebracht. Streven is dat 
het nieuwe concept in 2022 staat, dus dit zal naar verwachting in 
november 2021 worden gepresenteerd aan de gemeenteraad. Daarna 
moet, op basis van het concept een (coalitie van) lokale partijen 
worden geselecteerd. 

4. We hebben nauw overleg met het programmateam Gouda 750 om te 
zorgen dat de gewenste programmering in het stadhuis ten tijde van 
Gouda 750 kan plaatsvinden. We zien het als grote kans om dit 
momentum te benutten het stadhuis weer ten volle te gebruiken ten 
behoeve van de stad, haar burger en alle gasten.


